

# MATERIAL SPECS 材料规格

	Material 材料	General Description 描述	Hardness (Shore A) 硬度(肖A)	Tensile Strength(PSI) 拉伸强度(PSI)	Elongation (%) 延展率(%)	Tear Strength (PPI) 撕裂强度(PPI)	Operating Temperature 适应温度 Low(低) High(高)				Electrical Insulation 电绝缘性
							°F	°C	°F	°C	
浸塑类 Dip Molded Vinyl	9500	General Purpose, Glossy	73	1520	380	200	-20	-29	300	149	Good
	9250	Hi -Temp Resistant (HT-201)	84	2500	350	250	0	-18	475	246	Good
	9700	Low Exudation	73	1500	300	150	+20	-7	250	121	Good
	9400	Medical Grade	58	1800	500	270	-20	-29	140	60	~
	9240	Semi-Rigid, Glossy	86	2200	350	250	+20	-7	250	121	Good
	9238	Non-Copper Staining	75	1900	350	250	-20	-29	250	121	Good
	9222	Flame Retardant, Matte	73	720	260	100	0	-18	280	138	Very Good
	9100	Textured	60	1250	350	145	-20	-29	150	66	~
	4610	General Purpose, Matte	65	600	175	45	+20	-7	175	79	~
	4406	Anti-Static	70	1200	250	200	-20	-29	250	121	Good
	3810	Extended U.V. Resistant	75	1900	350	250	-20	-29	250	121	Good
	1285	Suede Texture	N/A	300	200	60	-20	-29	150	66	~
	1219	Gas & Oil Resistant, Glossy	70	1500	20	150	-20	-29	300	149	Good
	1217	Textured	45	500	250	95	-20	-29	150	66	~
橡胶类 Rubber	Silicone	Ultra Hi-Temp Resistant	50-60	800	300	90	-104	-76	600	316	~
	EPDM	Hi-Temp Chemical Resistant	50	1400	320	120	-67	-55	475	246	~
树脂类 Resins	LDPE	Low Density Polyethylene	~	600-2300	~	~	-94	-70	175	79	~
	HDPE	High Density Polyethylene	~	3100-5500	~	~	0	-18	215	102	~
	PP	Polypropylene	~	4300-5500	~	~	-94	-70	250	121	~
	TPE	Thermoplastic Elastomer	82	580-1610	~	228	-76	-60	275	135	~

Additional Formulas, Compounds & Resins Available, Please Contact Sales. 如需特殊材料制作请与销售人员联系

Material Maximum Temperature Specifications 材料耐温最高温度							Temperatures shown are guidelines. Please request a FREE sample for your testing.	
140° F	175° F	215° F	250° F	275° F	300° F	475° F	600° F	
9400	4610 LDPE	HDPE	3810 4406 9238 9240 9700 PP	TPE 9222	9500	EPDM 9250	SILICONE	
60° C	79° C	102° C	121° C	135° C	149° C	246° C	316° C	

## COLOR OPTIONS

### 9500 Formula Vinyl:

9500浸塑材料的颜色种类:



## MINI-PAKS 微型包装

When you require smaller quantities, **MOCAP** offers the convenience of Mini-Paks. All Polyethylene Parts and most common sizes of Vinyl Caps are available in these smaller quantities.

**MOCAP** Silicone and EPDM Rubber Masking Products are also available in Mini-Pak quantities. Please contact **MOCAP** Sales or Customer Service for details.

如您需要较少的数量, 茂凯提供方便的微型包装。所有的塑胶及大多数的浸塑橡胶产品均有微型包装, 具体信息可联系茂凯的销售及客服。

## TERMS & CONDITIONS OF SALE 销售条款

**Minimum Order: \$50** (Orders less than \$100 must be prepaid by Credit Card)

最小订单: \$50 (少于\$100的订单须用信用卡支付)

**Terms:** Net 30 Days from shipment, subject to credit approval. FOB our plant.

条款: 预付, 如有信用证可于发货后30日付款, FOB工厂

**Returns:** All returns or charge-backs must be authorized by **MOCAP**. Unauthorized returns cannot be accepted. Production run parts are not returnable, unless defective.

Stock parts subject to \$50 restocking charge. All claims for returns must be made within 30 days from invoice date.

退货: 所有退货及款项发货均须经得茂凯认可方可退货。所有退货声明均须在收到发票30日内发出。

**Over/Under Runs:** Due to the difficulty in producing exact quantities, all orders within 10% of quantity ordered must be considered complete.

数量公差: 由于生产确切数量的产品难度较大, 所有在10%公差范围内的订单都认定为完整的。

**Samples:** **MOCAP** recommends approval of samples before ordering, especially on production run parts. Application Advisor is offered as a guideline. Please request FREE Samples to test within you application. Returns will not be accepted if samples were refused.

样板: 茂凯公司推荐在下单前先确认样板, 尤其是正在生产中的产品。目录中的使用建议仅为参考, 可向茂凯索取免费样板进行功能测试, 以免后续的退货纠纷。

For a complete list of terms and conditions visit our web site at: [www.mocap.com.cn](http://www.mocap.com.cn)

完整的条款请浏览我们的网站www.mocap.com.cn

